
 

 

 
DEN NORSKE KIRKE 
Rissa felles menighetsråd 

 

 

MØTEREFERAT 

 
Utvalg: Rissa felles menighetsråd 

Møtested: Møterom Blåheia, Indre Fosen rådhus  

Møtedato: Onsdag 16. oktober 2024 

Tid: kl. 18:00 – 21:00 

 

• Ord for dagen: Ingunn 

• Mat: Ingunn 

 

Til stede:  

Helena Sørensen, Lena Sofie Hammern Sivertsvik, Jens Ola Nyheim, Finn Yngvar Benestad, 

Katharina Moe Dahle, Arild Fallin (vara for Beate R. Vågen), Anne Karin Røvik (vara for Frode 

Askjem), Vigdis Schei, Gunn Heidi Husby Lian, Irene Dypvik og Ingunn Aarseth Høivik.  

Inviterte gjester: Anita Nesset Kristiansen og Kari Berg. Kari hadde ikke anledning til å møte.  

Forfall: Beate Rønning Vågen og Frode Askjem 

 

Vi startet møtet med: 
• Ord for dagen 

• Godkjenning av referat fra 27. august. Referatet ble godkjent. 

• Godkjenning av innkalling og saksliste. Innkalling og saksliste ble godkjent. 

 

Følgende ordinære saker er til behandling: 

 

Saksnr. Sakstittel Vedlegg og koblinger 

22/24 Driftsbudsjett 2025 for Rissa felles menighetsråd  

23/24 Ny struktur på kontoplan for bundne driftsfond Oversikt bundne fond 

24/24 Oppnevning av menighetsrådets medlemmer i 

arbeidsgruppa for Misjon i hagen 2025 

 

25/24 Drop-in vielser i 2025  

26/24 Plan for forordnede gudstjenester i 2025 Plan og forordning 
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DRØFTINGS- OG ORIENTERINGSSAKER:   
 

1. Misjonsfest med NMS på Fissa misjonshus 6. oktober 

Vi tar en kort oppsummering av menighetsrådets rolle og deltakelse på misjonsfesten 

søndag 6. oktober, der temaet var «Menighetens misjonsprosjekt på Madagaskar». 

Annette Tollefsen Jensen fra Stjørdalen er ny misjonskontakt for menighetene på Fosen 

som har misjonsavtaler med NMS. Hun holdt innlegg om hvilke tiltak vi støtter på 

Madagaskar.  

 

Konklusjon: Hyggelig stemning. Fint foredrag om Madagaskar. Menighetsrådet bidrar 

gjerne som medarrangør på en misjonsfest et annet år. 

Annette Tollefsen Jensen tilbyr seg å komme til et menighetsrådsmøte og fortelle om 

arbeidet i Madagaskar, dersom vi ønsker det. 

 

2. TV-aksjonen 2024  

TV-aksjonen 2024 går til Barnekreftforeningen og arbeidet med å etablere familiehus ved 

universitetssykehusene i Tromsø, Trondheim, Bergen og Oslo. Her kan barn med alvorlig 

sykdom og familien deres bo sammen mens barnet er under behandling. 

Alle oppmuntres til å melde seg som bøssebærere på aksjonsdagen søndag 20. oktober.  
 

Konklusjon: Det begynner å fylles opp i alle deler av kommunen. Onsdag ettermiddag 

var det kun to roder i Skaugdalen som fortsatt sto åpne.  

 
3. Kort om hva som har skjedd i kirkeutvalgene siden sist 

a. Rissa og Rein v/Finn Yngvar  

Kjøkken Rissa kirke – innsamling av midler. 

Kulturkveld med tema DÅPEN. Tirsdag 29. oktober kl. 18 i Rissa kirke. Utstilling av 

dåpskjoler og et innholdsrikt og variert program som avsluttes med kakefest. 

Utstillingen åpner kl. 18:00. Programmet begynner kl. 18:30. Gratis inngang. 

Oppfordring til å gi en gave til det nye kjøkkenet.  

b. Stadsbygd v/Vigdis  

Kirkeutvalgsmøte i går: Konsert 17. oktober. Allehelgen – lysutdeling. Lek, mat og 

prat (nytt navn på kaos-kirke) 24. november.  

c. Ramsvik v/Gunn Heidi 

Kveldsmat i september med stasjonsgudstjeneste. Lengre samlingsstund (andakt) 

enn vanlig, mer enn barna er vant med. Tålmodigheten ble litt oppbrukt etter 

hvert. Nattverd var interessant for mange. Flyteblomster og lystenning. 

Kirkeutvalget evaluerer samlingen. Stasjonsgudstjenesten var en forordnet 

gudstjeneste som var flyttet fra i sommer.  

Kirkeutvalget har fått et skap som er satt opp i sakristiet. Menighetene har fått lov 

til å bruke noe trosopplæringsmidler til materiell. Midlene kan brukes til de formål 

som vi søkte trosopplæringsmidler til.  

d. Frengen v/Irene 

Høsttakkefest med fullt hus (mer enn 100 mennesker!) i Frengen kirke.  

Barnehagegudstjeneste 16. desember. Julaftensgudstjeneste kl. 16. Lysutdeling. 

Stakittet er malt hele veien rundt.  

e. Hasselvika v/Lena  
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Lysutdeling. Malt litt stakitt.   

f. Fines v/Beate  

Gudstjeneste f.k. søndag.  

 

4. Orientering fra diakoniutvalget 

Katharina refererte fra møtet. Referatet sendes ut sammen med referatet fra 

menighetsrådsmøtet.  

 

5. Orientering fra prestetjenesten 

Ikke noe spesielt, ting går sin gang.  

 

6. Samtale med kirkevergen 

Kirkeverge Anita Nesset Kristiansen var invitert til å bli med på møtet. Følgende tema var 

oppe i samtalen: 

 

• Menighetsrådets helhetsplan for valgperioden 2024-2027 ble gjennomgått raskt. 

Anita synes det er en flott plan. Hun ba oss få inn kirkemusikalsk fond som en 

ressurs i planen.  

 

• Samarbeid mellom menighetsrådet og kirkevergen, blant annet om 

sekretærressurs. Leder i alle de tre menighetsrådene i kommunen har en årlig 

godtgjøring på drøyt 9 500 kr. Anita synes at Rissa felles menighetsråd får svært 

mye hjelp fra kirkekontoret, både til budsjettarbeid og regnskapsføring og til 

informasjonsarbeid (kirkekontoret lager et stort antall plakater og legger ut 

informasjon på sosiale medier). Kontoret er behjelpelig med alt de får til. Men det 

har ikke kapasitet til å drive saksbehandling for menighetsrådet, eller å være til 

stede i møtene som referent. Det fins heller ikke ressurser til å gi noen 

godtgjørelse til sekretær. Hvis sekretær skal ha en godtgjørelse, kan rådet selv 

bestemme at man deler lederressursen mellom leder og sekretær.  

 

Etter at Anita hadde gått fra møtet, nevnte leder for rådet, at kirka faktisk sparer 

tre ledergodtgjøringer ved at menighetsrådene i Rissa har slått seg sammen til ett 

råd. Det er ca. 30 000 kr spart hvert år. Det ville ikke vært urimelig om det felles 

menighetsrådet for fire sokn, med ansvar for virksomhet i sju kirker, fikk en noe 

større lederressurs enn et menighetsråd for ett sokn med ei kirke. Menighetsrådet 

ønsker å spille dette inn til kirkevergen.  

 

• Samarbeid mellom menighetsrådet og fellesrådet, se  

I virksomhetsreglene er samarbeidet mellom kirkelig fellesråd og menighetsråd 

beskrevet. Reglene med kommentarer står på side 136-152 i Håndbok for 

menighetsråd og kirkelig fellesråd, som alle medlemmer og varamedlemmer skal 

ha fått utdelt. I paragraf 11 i virksomhetsreglene står det slik: 

 

§ 11.Forholdet mellom kirkelig fellesråd og menighetsrådene 

1. Kirkelig fellesråd sørger for best mulig kommunikasjon og informasjon til 

menighetsrådet. Saker til fellesrådet bør så vidt mulig utsendes medlemmene i 

https://lovdata.no/LTI/forskrift/2021-11-14-3259/§11
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så god tid at medlemmene får anledning til å drøfte aktuelle saker i 

menighetsrådet på forhånd. 

2. Fellesrådet innkaller samtlige menighetsråd til et fellesmøte en gang pr. år 

for å drøfte saker av felles interesse og for å fremme det kristelige arbeidet 

innen kommunen. I kommuner med flere enn 5 sokn kan fellesrådet bestemme 

at fellesmøtet får en annen sammensetning. Fellesmøtet kalles for øvrig 

sammen av kirkelig fellesråd dersom minst 1/3 av menighetsrådene krever det. 
 
 

Håndboka foreslår på side 152 at fellesmøte kan gjennomføres i tilknytning til at 

fellesrådet skal legge fram mål og planer for den kirkelige virksomheten i 

kommunen, jf. Kirkeordningen § 17 første ledd, eller for å drøfte fellesrådets 

årsberetning. For å sikre et godt samarbeid, kan det også være hensiktsmessig at 

fellesrådets leder og menighetsrådenes ledere møtes for rådslagning.  

Anita kjenner ikke til at det har vært arrangert slike fellesmøter i Indre Fosen 

kommune, eller i tidligere Rissa kommune, når det var ett menighetsråd i hvert 

sokn. Hun vil ta dette med seg, og finne ut hvordan dette kan gjøres.  

 

Hvordan skal vi skille mellom fellesrådets og menighetsrådets oppgaver og 

ansvar? I Kirkeordningen § 17 første ledd står det at kirkelig fellesråd skal 

utarbeide planer for den kirkelige virksomheten i kommunen. I § 12 i 

Kirkeordningen står det at menighetsrådet har ansvar for at kirkelig undervisning, 

kirkemusikk og diakoni innarbeides og utvikles i soknet.  

 

Anita kjenner ikke til at kirkelig fellesråd i Indre Fosen har jobbet strategisk med 

planer for den kirkelige virksomheten i kommunen. Det er det stort sett 

menighetsrådene som har gjort. Vi har tradisjon for at menighetsrådet vedtar 

planer for lokal ordning for gudstjenester, trosopplæring, (herunder 

konfirmantundervisning) og diakoni m.m. Anita vil sjekke med andre kirkeverger 

hvordan de tolker disse bestemmelsene i kirkeordningen.  

 

• Menighetsrådets muligheter for å få en noe tettere økonomioppfølging, f.eks. 

gjennom kvartalsvis økonomirapportering. Dette går det an å få på plass nå som 

menighetsrådets regnskap føres i nytt regnskapssystem (PowerOffice). 

 

• Anita orienterte om romsituasjonen for Stjørna fritidsklubb. Kommunen stengte av 

vannet for et par uker siden, dagen før klubbmøtet, og uten at de ansvarlige for 

klubben ble varslet. Klubben har nå fått mulighet for å bruke bygget ut dette 

skoleåret, dog uten vann. De får bruke toaletter på skolen, men må ha med vann 

til klubbhuset. Dette er en brukerstyrt klubb, og et viktig forebyggende tiltak. 

Ungdommene vokser med disse oppgavene. Margareth er med som ansatt fra 

kirka.  

 

Konklusjon:  

Anita synes det er kjempepositivt at det er mye aktivitet i kirkene. Hun synes det er fint 

med nye lavterskeltilbud. Arbeidet menighetsråd og kirkeutvalg legger ned, blir lagt merke 

til. Men mye aktivitet fører også til større driftsutgifter og behov for personell.  

 

https://lovdata.no/forskrift/2019-03-30-2307/§17
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7. Neste møte 25. november 

Til menighetsrådets møte 25. november inviteres alle kirkeutvalgsmedlemmer. Møtet blir 

på Fissa misjonshus. Vi drøftet litt hvordan vi gjør med servering. Siden det er Finn 

Yngvar som har ansvar for dagens ord og servering, tar han ansvar for all drikke. 

Menighetsrådsmedlemmene tar med noe spiselig til kveldsmaten. Finn Yngvar setter opp 

forslag til hva de ulike tar med av bakevarer og pålegg. Vi satser på saltmat, ikke søtmat, 

og bruker engangsbestikk og -kopper/tallerkener. 

 
ORDINÆRE SAKER 
 

Saksnr. Sakstittel Vedlegg og koblinger 

22/24 Driftsbudsjett 2025 for Rissa felles menighetsråd  

 

Menighetsrådets vedtak 

1. Budsjett 2025 for Rissa felles menighetsråd vedtas slik det er framlagt.  
2. Tilskudd til kirkeutvalgene på til sammen 15 000 kr fordeles slik det framgår av 

saksframlegget.  
3. Budsjettvedtaket sendes til Indre Fosen kirkelige fellesråd, som fører regnskapet. 

 

Saksopplysninger 

Budsjettforslaget nedenfor bygger delvis på foreløpig regnskapsrapport per 30. september 2024. 
 

Konto Konto (T) Regnskap 2023 Budsjett 2025 Kommentar 

0446 Menighetsråd     

311000 Aktivitetsrelatert forbruksmateriell, 

utstyr, tjenester 9 113  15 000 

Overføring til 

kirkeutvalg 

311002 Utgifter ved dåp 2 400 15 000 Kluter, dåpslys 

311003 Utgifter til brudebibler 

40 634 

4 000  

311004 Utgifter til konfirmasjon 17 000  

311006 Utgifter til barne- og ungdomsarbeid 15 000 Bøker 

311009 Utgifter til diakoni 20 000 Motsv. 395000 

312000 Annet forbruksmateriell, varer og 

tjenester 15 000 

B- & u-arb. 

forbruksmatr. 

312001 Utgifter til bevertning ved møter 0 2 000  

313000 Post, banktjenester, telefon, internett, 

bredbånd 2 214 2 000  

314010 Annonse, reklame, informasjon 0 2 000  

315000 Opplæring og kurs 0 2 000  

316000 Utgifter og godtgjørelser for reiser, 

diett, bil m.v. 0 5 000  

31900 Leie av lokaler og grunn  5 000 Fissa, Martnan  

327000 Andre tjenester 10 000 8 000  

342900 Mva som gir rett til mva-

kompensasjon 5 744 6 000 Motsv. 372900 

346500 Overføring av offer/innsamlede midler 

til andre 111 583 90 000 Motsv. 386500 
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Konto Konto (T) Regnskap 2023 Budsjett 2025 Kommentar 

0446 Menighetsråd     

355000 Avsetninger til bundne driftsfond 15 908 15 000  

372900 Kompensasjon for merverdiavgift 

(mva) -5 744 -6 000  

375000 Refusjon fra menighetsråd (til 

kirkeutvalgene)  -15 000  

380500 Tilskudd fra rettssubjektet DNK -10 000   

386000 Offer/innsamlet til egen virksomhet -107 149  -97 000  

386500 Offer/innsamlet til annen virksomhet -111 583 -90 000  

387000 Tilskudd/gaver fra andre 

(givertjeneste) -7 900 -10 000  

390010 Renter på bankinnskudd -266   

395000 Bruk av bundne fond (til diakoni, 

prosjekt 6001) 0 -20 000  

0446 Menighetsråd 60 954 0  

 

Kommentarer til noen av postene i budsjett 2025: 

Konto 311000: Det foreslås slik fordeling av tilskuddet til kirkeutvalgene:  

• Stadsbygd kirkeutvalg kr 3 000 
• Rissa og Rein kirkeutvalg kr 4 500 
• Fines kirkeutvalg kr 1 500 

• Hasselvika kirkeutvalg kr 1 500 
• Frengen kirkeutvalg kr 2 000 
• Ramsvik kirkeutvalg kr 2 500 

Tilskuddet på 15 000 kr kommer igjen to andre steder i budsjettforslaget, både som utgift 

(Avsetninger til bundne driftsfond, konto 355000), og som inntekt (Refusjon fra menighetsråd, 

konto 375000). Fosen regnskap råder oss til å gjøre det på denne måten.  
 

Konto 386000 og 386500: Menighetsrådets viktigste inntektskilde er kirkeofringer og 

givertjeneste. Rapporten per 30.09 viser at den positive utviklingen i offerinntekter som vi fikk i 

2023, har holdt seg også i 2024. Per 30.09 har det kommet inn 85 000 kr i kirkeofringer til egen 

virksomhet og 84 000 kr til annen virksomhet. Vi budsjetterer derfor med relativt høye 

offerinntekter også i 2025, selv om vi ikke legger oss like høyt som regnskapstallene for 2023. 

 

Forslag til vedtak 

1. Budsjett 2025 for Rissa felles menighetsråd vedtas slik det er framlagt.  
2. Tilskudd til kirkeutvalgene på til sammen 15 000 kr fordeles slik det framgår av 

saksframlegget.  
3. Budsjettvedtaket sendes til Indre Fosen kirkelige fellesråd, som fører regnskapet. 

 

Menighetsrådets behandling 

Hvis vi får et overskudd i 2025? Da fordeler vi en del av overskuddet til kirkeutvalgene, og 

vurderer å styrke leirfondet. Instillingen ble enstemmig vedtatt.  

 

 

Saksnr. Sakstittel Vedlegg og koblinger 
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23/24 Ny struktur på kontoplan for bundne driftsfond Oversikt bundne fond 

 

Menighetsrådets vedtak 

1. Rissa felles menighetsråd ber om at kontoplanen for bundne driftsfond som disponeres av 

menighetsrådet og de underliggende utvalgene, gis en struktur som vist i saksframlegget.  

2. Kontonummeret bør vise hvilket råd eller utvalg som disponerer kontoen.  

3. Det skal være mulig å opprette nye underkontoer ved behov.  

 
Saksopplysninger 

I sak 16/24 fattet menighetsrådet slikt vedtak i punkt 3: «Menighetsrådet ber om at de mange 

ulike bundne driftsfondene samles mer enn hva tilfellet er i dag. Dette vil lette oversikten for 

kirkeutvalgene. AU får fullmakt til å lage oppsettet sammen med kirkekontorets rådgiver på 

økonomi.»  

 

AU har gått gjennom lista over bundne driftsfond, og sortert dem på en måte som AU finner 

fornuftig. I forslaget er hovedkonto markert med fete typer. De andre kontoene kan stå som 

underkontoer under hovedkontoen.  

  

• Rissa felles menighetsråd disponerer følgende kontoer: 
o 551080119. Hovedkontoens navn endres til Rissa felles menighetsråd. 

o 551080108 Alt vi har kjært (skal innlemmes i hovedkontoen og deretter slettes).  
o 551080112 Konfirmantleir (skal stå som underkonto, siden dette er såkornmidler).  
o 551080xxx Leirstøtte (skal stå som underkonto, siden dette er midler øremerket 

leirstøtte). 

 

• Diakoniutvalget disponerer følgende kontoer:  

o 551080123, 551080125. Kontoene slås sammen til én hovedkonto.  
o Hovedkontoens navn skal være Diakoniutvalget.  

 

• Rissa og Rein kirkeutvalg disponerer følgende konti.  

o 551080402. Hovedkontoens navn endres til Rissa og Rein kirkeutvalg. 
o 551080113 Kontoens navn endres til Kulturmidler (skal være underkonto).  
o 551080126 Ungdomskonto (skal være underkonto).  
o 551080128 Supertirsdag (skal være underkonto siden dette er såkornmidler).  
o 551080124 Rissa menighetsråd. Kontoen er tømt og skal slettes.  
o 551080129 Lyd og lys i kirka (skal innlemmes i hovedkontoen og deretter slettes).  

 

• Fines kirkeutvalg disponerer konto 551080118. Kontonavnet endres til Fines kirkeutvalg.  

 

• Stadsbygd kirkeutvalg disponerer konto  
o 551080115 Stadsbygd kirkeutvalg.   

o Konto 551080122 Stadsbygd menighetsråd er tømt og skal slettes. 

 

• Ramsvik kirkeutvalg disponerer konto 551080114 Ramsvik kirkeutvalg. 

 

• Frengen kirkeutvalg disponerer konto 551080403 Frengen kirkeutvalg. 
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• Hasselvika kirkeutvalg disponerer følgende kontoer: 
o 551080404 Hasselvika kirkeutvalg.  

o 551080121 Legatmidler (skal innlemmes i hovedkontoen og deretter slettes).  
o 551080120 Hasselvika menighetsråd. Kontoen er tømt og skal slettes.  

 

Forslag til vedtak 
1. Rissa felles menighetsråd ber om at kontoplanen for bundne driftsfond som disponeres av 

menighetsrådet og de underliggende utvalgene, gis en struktur som vist i saksframlegget.  

2. Kontonummeret bør vise hvilket råd eller utvalg som disponerer kontoen.  

3. Det skal være mulig å opprette nye underkontoer ved behov.  

 
Menighetsrådets behandling 

Lena orienterte om at det er enighet med etterkommerne etter dem som har gitt penger til et 

legat i Hasselvika sokn, at pengene overføres til kirkeutvalgets hovedkonto. Dette er rettet opp i 

saksopplysningene over.  

Innstillingen med denne endringen ble enstemmig vedtatt. 

 

 

Saksnr. Sakstittel Vedlegg og koblinger 

24/24 Oppnevning av menighetsrådets medlemmer i 

arbeidsgruppa for Misjon i hagen 2025 

 

 

Menighetsrådets vedtak 

1. Fra menighetsrådet stiller Jens Ola, Frode og Vigdis i arbeidsgruppa for Misjon i hagen 

2025.  

2. Anne Hovstein Furunes blir med fra den lokale NMS-foreningen. 

3.  Arbeidsgruppa knytter til seg flere medlemmer etter behov. 

4. Menighetsrådet ønsker at arrangementet i 2025 legges til Stadsbygd prestegård. 

 

Saksopplysninger 

Menighetsrådet konkluderte i forrige møte med at vi i møtet 16. oktober skulle oppnevne 

medlemmer som skal være med i arbeidsgruppa for Misjon i hagen våren 2025. Det er foreslått 

at arrangementet skal finne sted ved Stadsbygd prestegård. AU mener at det bør tas noe hensyn 

til dette ved oppnevning av medlemmer i arbeidsgruppa.  

 

Forslag til vedtak: 

Saken legges fram uten forslag til vedtak. 

 

Menighetsrådets behandling 

Arbeidsgruppa bestemmer dato for arrangemenet. Det bør legges på en dag som ikke kolliderer 

med store idrettsarrangementer for barn og unge.  

Anne H. Furunes blir med fra NMS-foreningen. Forslag til medlemmer fra menighetsrådet: Jens 

Ola, Frode, Vigdis. De kan nytte til seg flere medlemmer. Enstemmig vedtatt. 

 

Saksnr. Sakstittel Vedlegg og koblinger 
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25/24 Drop-in vielser i 2025  

 

Menighetsrådets vedtak 

1. Rissa felles menighetsråd går inn for å arrangere drop-in vielse i Stadsbygd kirke lørdag 

14. juni 2025.  

2. Komiteen som skal planlegge og bidra til gjennomføringen av arrangementet, oppnevnes 

våren 2025. 

 

Saksopplysninger 

Rissa felles menighetsråd tok i 2023 initiativ til å invitere til Drop-in vielse i Rein kirke 16. 

september 2023. Dette ble svært vellykket. AU tenker at tiden er moden for å gi nytt tilbud om 

drop-in vielser, denne gangen i Stadsbygd kirke. AU foreslår å legge arrangementet til Stadsbygd 

kirke lørdag 14. juni 2025.   

 

Forslag til vedtak: 

1. Rissa felles menighetsråd går inn for å arrangere drop-in vielse i Stadsbygd kirke lørdag 

14. juni 2025.  

2. Komiteen som skal planlegge og bidra til gjennomføringen av arrangementet, oppnevnes 

våren 2025. 

 

Menighetsrådets behandling 

Ingunn orienterte kort om opplegget for drop-in vielser.  

Vigdis foreslår å legge Misjon i hagen og drop-in vielsene til samme dag.  

Ingunn tar ansvar for å bekjentgjøre tilbudet om drop-in vielser i menighetsbladet og sosiale 

medier. Menighetsrådet oppnevner en komite ved behov.  

 

 

Saksnr. Sakstittel Vedlegg og koblinger 

26/24 Plan for forordnede gudstjenester i 2025 Plan og forordning 

 

Menighetsrådets vedtak 

1. Plan for forordnede gudstjenester, sist revidert 17.10.2024, vedtas slik den er framlagt. I 

den reviderte planen er det lagt inn en ekstra gudstjeneste i Hasselvika kirke 5. oktober 

2025 og foretatt noen små endringer, som går fram av avsnittet «Menighetsrådets 

behandling» nederst i saksframlegget. 

2. Jens Ola, Lena og Ingunn oppnevnes av menighetsrådet til å gå gjennom offersøknadene 

og legge fram et forslag til hvem som skal motta kirkeoffer i 2025. Forslaget skal foreligge 

seinest ei uke før menighetsrådsmøtet 25. november 2024.  

 

Saksopplysninger 

Staben har lagt et forslag til gudstjenesteplan for 2025, som nå legges fram for menighetsrådet 

for vedtak. Ingunn orienterer om planen i møtet. 

 

• Vedlegget «Telling forordning» viser antall gudstjenester i forhold til forordningen, dvs. 

hvor mange gudstjenester det skal være i hvert sokn i løpet av året. I denne oversikten er 

det lagt inn 6 av 7 forordnede gudstjenester i Hasselvika sokn og 27 av 26 forordnede 
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gudstjenester i Stadsbygd sokn. Forslaget innebærer at det flyttes en forordnet 

gudstjeneste fra Hasselvika sokn over til Stadsbygd sokn. 

• Nytt av året er en Supertirsdags-gudstjeneste i Rissa kirke tirsdag 1. april.  

 

Ifølge Kirkeordning for Den norske kirke, paragraf 12 tredje avsnitt, skal menighetsrådet avgjøre 

om det skal tas opp offer i kirkene. AU foreslår at det – som tidligere år – oppnevnes en komite 

som legger fram et forslag til plan for offerformål i kirkene i 2025. Ingunn, Jens Ola og Lena satt 

i komiteen som gikk gjennom offersøknadene og la fram et forslag til hvem som skal motta 

kirkeoffer i 2024. Vedtak om offerformål for 2025 fattes i menighetsrådets møte 25. november.   

 

Forslag til vedtak 

1. Plan for forordnede gudstjenester vedtas slik den er framlagt. Forslaget innebærer at det 

flyttes en forordnet gudstjeneste fra Hasselvika sokn til Stadsbygd sokn.  

2. Følgende tre personer (navn settes inn her) oppnevnes av menighetsrådet til å gå 

gjennom offersøknadene og legge fram et forslag til hvem som skal motta kirkeoffer i 

2025. Forslaget skal foreligge seinest ei uke før menighetsrådsmøtet 25. november 2024.  

 

Menighetsrådets behandling 

Ingunn orienterte om de avveininger som gjort i gudstjenesteplanen.  

Lena pekte på at Hasselvika har veldig få gudstjenester på høst og vår der det kan være dåp: 24. 

august og 24. desember er de eneste gudstjenestene om høsten. Prestene er åpne for å legge 

inn ekstra dåpsgudstjenester dersom det er behov utenom de forordna gudstjenestene. Lena ber 

likevel om at det legges inn en ekstra gudstjeneste høsten 2025 i Hasselvika. Prestene ser på 

dette, i dialog med kirkeutvalget i Hasselvika. Forslaget til gudstjenesteplan ble enstemmig 

vedtatt med Lenas tilleggsforslag.  

Offerkomite: Samme offerkomite som sist.  

Menighetsmøter: Forslag til datoer sendes til kirkeutvalgene før de fastsettes endelig.   

 

I etterkant av menighetsrådets møte har kirkekontoret gått gjennom gudstjenesteplanen for å 

finne plass til en ekstra gudstjeneste i Hasselvika sokn. Planen har fått følgende endringer:  

• Ny gudstjeneste i Hasselvika kirke søndag 5. oktober kl. 11.  

• Konfirmantdagen som var lagt til Stadsbygd kirke 26. oktober, er flyttet til Reinskirka 

(med mulighet for å benytte lokalene i Fissa misjonshus).  

• Gudstjenesten i Rissa kirke 16. februar er flyttet til 6. april. Dette er gjort for å få en 

bedre fordeling av gudstjenestene i Rissa sokn.  

• Småbarnsgudstjenestene i Rissa og Stadsbygd skal være henholdsvis onsdag 8. og 

torsdag 9. januar 2025. Her var datoene forskjøvet med en dag.  

 

I den vedlagte, reviderte gudstjenesteplan datert 17.10.2024 er alle disse endringene tatt inn.  

 

https://lovdata.no/forskrift/2019-03-30-2307/§12

